

9D7N



## COLORFUL GUIZHOU

A JOURNEY THROUGH HIDDEN LANDSCAPES AND RICH CULTURE

# 多彩贵州

荔波 | 丹寨 | 西江 | 安顺 | 镇宁 | 贵阳 | 黄果树大瀑布

LIBO | DANZHAI | XIJIANG | ANSHUN | ZHENNING | GUIYANG | HUANGGUOSHU WATERFALL



往返机票

Round-trip Airfare



酒店住宿

Hotel Accommodation



VIP游览巴士

Luxury Coach Transport



中文导游

Chinese-speaking Guide



特色膳食

Specialty Meals



# 精华特色 HIGHLIGHTS

呈现自然风光与文化精粹的完美结合



## 黄果树瀑布

HUANGGUOSHU WATERFALL

世界第三 | 亚洲第一瀑布  
瀑布宽度达101米，高77.8米，气势恢宏，水雾弥漫，形成壮观的景象。

The third largest waterfall in the world and the largest in Asia, Huangguoshu Waterfall is 101 meters wide and 77.8 meters high, creating a magnificent and misty spectacle.



## 荔波小七孔风景区

LIBO XIAOQIKONG SCENIC AREA

被《国家地理》评为中国最美的地方  
此生必须去的地方，享有“世界自然遗产，地球绿宝石”的美誉。

Named by National Geographic as one of China's most beautiful places, this must-visit destination is known as a World Natural Heritage Site and the "Green Gem of the Earth."



## 西江千户苗寨景区

XIJIANG QIANHU MIAO VILLAGE

中国最具代表性的苗族聚居地之一  
以其千余栋悬于山间梯田的木质吊脚楼著称，展现苗族独特的建筑风貌与生活方式。

One of the most representative Miao villages in China, known for its thousand wooden stilt houses perched on terraced hills, showcasing the unique architecture and lifestyle of the Miao people.



## 直飞贵州

DIRECT FLIGHT TO GUIZHOU

包机直飞贵州，为您带来便捷快速的体验，  
节省多达10小时的旅行时间，  
让您尽情享受每一个旅途的时刻。

Fly directly to Guizhou with our charter service for a fast and convenient experience, saving up to 10 hours of travel time, allowing you to fully enjoy every moment of your journey.



## 享用当地特色膳食

SAVOR LOCAL SPECIALTY MEALS

瑶族风味、樟江风味、丹寨风味等当地特色美食，  
包含长桌宴、黔菜风味及花开富贵宴，  
带您品味地道贵州风情。

Enjoy authentic Guizhou cuisine, including Yao, Zhangjiang, and Danzhai specialties, along with the Long Table Feast and Hua Kai Fu Gui Feast.



## 西江苗族服体验

TRADITIONAL XIJIANG MIAO ATTIRE

特别赠送独家体验：  
沉浸在苗族文化中，穿上传统苗族服饰，  
欣赏精美的刺绣和银饰，感受独特民族风情。

Enjoy an exclusive experience: Unforgettable cultural journey, offering deep insights into the history and customs of the Miao people.



## 贵州龙宫景区

DRAGON PALACE SCENIC AREA

国家5A级旅游景区 - 以壮丽的喀斯特溶洞、  
地下河流和瀑布著称。龙宫洞和天池尤为著名，  
景区内奇石嶙峋、洞景奇幻。

A national 5A tourist attraction, famous for its breathtaking karst caves, underground rivers, and waterfalls, with Dragon Palace Cave and Heavenly Pool as top highlights.



## 青岩古镇

QINGYAN ANCIENT TOWN

贵州四大古镇之一 - 拥有600年的悠久历史。  
这里的古街巷、传统建筑，每一步都讲述着过去的故事，  
展现浓厚的历史韵味。

The third largest waterfall in the world and the largest in Asia, Huangguoshu Waterfall is 101 meters wide and 77.8 meters high, creating a magnificent and misty spectacle.



## 黔灵山公园

QIANLING MOUNTAIN PARK

黔灵山公园是集自然风光、文物古迹、民俗风情和娱乐休闲为一体的综合性公园，  
因素有“黔南第一山”之称的黔灵山而得名。

Qianling Mountain Park, known as the "First Mountain of Qiannan," blends natural beauty, historical sites, folk customs, and recreational activities into a diverse attraction.

01

**吉隆坡国际机场 – 贵阳** 机上用餐

机场集合办理登记手续，前往贵阳

02

**贵阳 – 荔波** 早 午 晚

- 大小七孔景区「含环保车」
- 拉雅瀑布
- 卧龙潭水上森林
- 小七孔桥

03

**荔波 – 丹寨 – 西江** 早 午 晚

- 丹寨万达小镇
- 西江千户苗寨
- 西江千户苗寨夜上观景台
- 赠送苗族服装体验+赠送数码照片一张

04

**西江 – 安顺** 早 午 晚

- 黔东南州少数民族博物馆
- 安顺文庙+老街

05

**安顺 – 黄果树瀑布** 早 午 晚

- 黄果树景区
- 大瀑布景区 陡坡塘瀑布
- 天星桥

06

**黄果树瀑布 – 龙宫 – 贵阳** 早 午 晚

- 龙宫景区「含电瓶车+游船+上行观光电梯」
- 天龙屯堡+地戏表演

07

**贵阳 – 青岩- 贵阳** 早 午 晚

- 青岩古镇
- 青云市集

08

**贵阳 – 吉隆坡** 早 午 晚

- 黔灵公园
- 花果园湿地公园+白宫打卡
- 甲秀楼
- 送往机场

09

**吉隆坡** 机上用餐

结束美好的旅程

**KUALA LUMPUR - GUIZHOU** MEAL ON BOARD

Depart from Kuala Lumpur International Airport to Guizhou

**GUIZHOU - LIBO** B L D

- Xiaoqikong Scenic Area
- Laya Waterfall
- Water Forest
- Seven-Arch Bridge

**LIBO – DANZHAI - XIJIANG** B L D

- Danzhai Wanda Town
- Xijiang Qianhu Miao Village
- Xijiang Observation Deck
- Free Miao ethnic costume experience + Digital Photo x1

**XIJIANG - ANSHUN** B L D

- Minority Culture Museum of Qiandongnan Precture
- Anshun Confucian Temple + Old Street

**ANSHUN - HUANGGUOSHU** B L D

- Huangguoshu
- Doupotang Waterfall
- Tianxingqiao Scenic Area

**HUANGGUOSHU – LONGGONG – GUIYANG** B L D

- Dragon Palace Scenic Area (Buggy + Boat Ride + Escalator Incl)
- Tianlong Tunpu + Dixi Performance

**GUIYANG – QINGYAN – GUIYANG** B L D

- Qingyan Old Town
- Qingyun Market

**GUIYANG – KUALA LUMPUR** B L D

- Qianling Park
- Huaguoyuan Wetland Park + White Palace
- Jiaxiu Tower
- Transfer to airport

**KUALA LUMPUR** MEAL ON BOARD

End of the journey

\*所列明行程、餐饮和住宿安排的顺序可能会由当地地接运营商根据实际的天气情况进行最终确定。

\*Itinerary, dining, and accommodation arrangements are subject to final confirmation by the local ground operator based on actual weather conditions.

**购物站 SHOPPING STOP**

安顺达仁堂，贵安免税店酒厂 Anshun Darentang, Gui'an Duty-Free Shop Distillery

**保证自费 COMPULSORY OPTIONAL**小七孔环保车+黄果树环保车+上行手扶梯+龙宫环保车+游船+上行电梯+西江环保车: RMB 398/人  
Xiaoqikong Buggy + Huangguoshu Buddy + Escalator + LongGong Buggy + Boat ride + return escalator + Xijiang buddy: RMB 398 /pax**推荐自费 RECOMMENDED OPTIONAL**龙里水乡小镇+贵秀 或 贵阳大型民族歌舞晚会【多彩贵州秀】: RMB298/人  
Longli Water Town or Guiyang Large-Scale Ethnic Song and Dance Performance [Colorful Guizhou Show]: RMB 298/pax

# 资讯概览 INFORMATION

快速掌握行程精华畅享每一刻精彩

## 航班详情 FLIGHT INFO

OD 608	KUL	KWE	1735	2205
OD 609	KWE	KUL	2305	0340+1

## 酒店住宿 ACCOMMODATION

2晚 贵阳维也纳国际酒店或欧兰亚酒店 或同级

GUIYANG VIENNA HOTEL OR SIMILAR

2N

1晚 荔波山水度假酒店 或同级

LANDSCAPE RESORT HOTEL OR SIMILAR

1N

1晚 西江千云山房酒店 或同级

QIAN YUN SHAN FANG HOTEL OR SIMILAR

1N

1晚 安顺白玉兰酒店 或同级

ANSHUN MAGNOTEL HOTEL OR SIMILAR

1N

1晚 黄果树万祥酒店 或同级

BAIHENG WANXIANG HOTEL OR SIMILAR

1N

1晚 贵阳青岩智选酒店 或同级

HOLIDAY INN RESORT OR SIMILAR

1N

## 特色膳食 SPECIALTY MEALS

瑶族风味 | 樟江风味 | 丹寨风味 | 长桌宴 | 黔菜风味 | 花开富贵宴

Yao Cuisine | Zhangjiang Cuisine | Danzhai Cuisine | Long Table Banquet | Flower Blossoming Banquet

## 旅行必备 TRAVEL ESSENTIALS

- 参团者需确保护照在返程日期后至少有效六个月，并获得所需签证和许可。
- 建议出发前购买全面旅游保险。
- Passport or Visa: Participants must ensure passports are valid for at least 6 months from the return date and obtain necessary visas and permits.
- We recommend purchasing comprehensive travel insurance before departure.

## 代理商使用 FOR AGENT USE

## 条款细则 TERMS & CONDITIONS

- 报价适用于马来西亚公民；非马来西亚公民需支付附加费。
- Tour fare applies to Malaysians; non-Malaysian surcharges will be added.
- 行程、餐饮、住宿和交通可能会随时调整，具体安排将依据当地情况和天气条件进行。
- The itinerary, meals, accommodations, and transportation are subject to change without notice. Arrangements will be based on local conditions and weather.
- 我们保留在高峰旅行季节期间修改或取消行程的权利。
- We reserve the right to modify or cancel the itinerary, especially during peak travel seasons.
- 我们不对宣传材料中的印刷错误或遗漏负责，并保留修正这些不准确内容的权利。
- We are not responsible for printing errors or omissions in promotional materials and reserve the right to correct them.
- 每位参与者对自身安全和行为负责。因不可预见的情况（如延误、天气、其他干扰等）产生的额外费用由游客自行承担。
- Each participant is responsible for their own safety and conduct. Additional expenses due to unforeseen circumstances such as delays, weather, or other disruptions must be covered by the traveler.
- 图片仅供参考，实际情况可能有所不同。
- Images are for reference only; actual conditions may vary.